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Abstract (en)
System of radiant tubes of the type of double-pin or W type used in heating furnaces, in particular in furnaces for heating metal bands passing
continuously, for carrying out the heat transfer between the combustion gases emitted by a burner and the products to be heated, characterised
in that - the burner (14) is positioned in the cold part of the tubes (10), that is to say in the lower branch (16) of said tubes; - the support device of
the cold bend (22) in the upper part of the tubes is made in the form of a simple support (26, 28); - the cold bend (22) and the hot bend (18) are
interconnected without an intermediate welded piece, and - the intermediate bend (20) and the lower tube (16) are interconnected with adjustable
play between these two elements. <IMAGE>

Abstract (fr)
Système de tubes radiants du type à double épingle ou en W utilisé dans des fours de chauffage, notamment dans des fours de chauffage
de bandes métalliques au défilé, pour réaliser le transfertthermique entre les gaz de combustion émis par un brûleur et les produits à chauffer
caractérisé en ce que : - le brûleur (14) est positionné dans la partie froide des tubes (10), c'est-à-dire dans la branche inférieure (16) desdits tubes ;
- le dispositif de support du coude froid (22), en partie supérieure des tubes est réalisé sous la forme d'un appui simple (26,28) ; - le coude froid (22)
et le coude chaud (18)sont reliés l'un à l'autre sans pièce intermédiaire soudé et, - le coude intermédiaire (20) et le tube inférieur (16) sont reliés l'un
à l'autre avec un jeu réglable entre ces deux éléments.
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